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Pres(s)praat februari 2010

Het is alweer februari en weer moest Theo mij eraan
herinneren om de pres(s)praat te schrijven. De tijd gaat
zo snel. Het blijft maar winter. We zijn net terug van de
wintersport en dan heb ik altijd het gevoel dat het weer
voorjaar gaat worden. Het blijft maar winter. Zo
onderhand heb ik er wel genoeg van. Vorige week toen
er even geen sneeuw lag zag ik dat er ook nog gras in de
tuin lag. Dat hadden we al een paar weken niet meer
gezien. Van mij mag het over zijn dat winterweer.

Afgelopen 3 februari hadden we een voor mij betreft
een heel geslaagde clubavond. Een verslag hiervan staat
elders in dit bulletin. Over de stelling externe/interne activiteiten (mede
gevoed door de opmerkingen van Bart Jaap) werd geanimeerd
gediscussieerd. De uitkomsten van alle groepjes biedt meer dan voldoende
stof tot nadenken/praten en verder uitwerken. Dit soort gesprekken wil ik
vaker laten terugkomen op onze clubavonden.  Natuurlijk zijn er nog wel wat
onderwerpen het bespreken waard. Als jullie nog onderwerpen weten die
het bespreken waard zijn hoor ik dit natuurlijk graag. Stuur even een mailtje
of bel mij.

Het bulletin blijft natuurlijk het lezen waard, maar ik mis wel de puzzel van
Bart Jaap. Ik snap dat wel. De animo daarvoor was veel te laag. Als Bart Jaap
weer puzzels wil maken, dan geef ik ook een wijn aan één van de inzenders
(mits er 10 inzenders of meer zijn). En de oplossing van de puzzel hoeft voor
die fles wijn geeneens goed te zijn.

Waarschijnlijk wordt het aanstaande zaterdag een gezellige avond bij het
Borghuis. (als u dit leest is die avond al geweest). Over de kwaliteit van het
eten hoeven we nooit te vrezen bij het Borghuis en we houden de traditie in
ere om elk jaar een keer samen met onze partners te gaan eten bij het
Borghuis. Zo vieren we weer een beetje 50 jaar Lionsclub Doetinchem. 

Hopelijk zijn Martin en John de carnaval goed doorgekomen. Drukke dagen
voor deze mensen, maar waarschijnlijk wel heel leuk. Een echte carnavalist
ben ik ook weer niet, maar als je met een Brabantse getrouwd bent krijg je er
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wel altijd wat van mee. Meestal gaan we op zaterdag de optocht kijken (meer
een biertje drinken) en dan verder allerlei kroegen in. Dit jaar zijn we echter
niet geweest, veel te koud om de hele middag buiten te staan. Later hoorde
ik van vrienden dat het toch wel mee viel. Volgend jaar dan maar weer.

De ziekenboeg van de Lions en partners is de laatste tijd veel te vol. Gelukkig
is Bert langzaam aan weer aan de beterende hand en is hij ook weer op de
laatste clubavond geweest. Rien is na zijn operatie ook weer aan het
opknappen. 

Maar de partners van ons hebben ook de nodige problemen. Met Mieke v.d.
Broek knapt gelukkig ook weer op. Gus Breuker moet na haar gebroken heup
nogmaals geopereerd worden omdat de breuk niet wilde helen. Nu komt er
een nieuwe heup. Liesbeth Dijk wordt 18 februari geopereerd. 

Allen heel veel sterkte gewenst met het herstel.

Kees van Steenbergen

17 feb. 2010
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Verslag bijeenkomst 3 februari 2010

1. De president open de avond met de vaststelling dat er 31 Lions
aanwezig zijn.

2. Voorgesteld wordt om voor de pauze te vergaderen en na de pauze
een stelling te behandelen in 5 groepen. Speciale afmelding is
ontvangen van Frans Mientjes, zijn eerste aanwezigheid bij ons is hem
uitermate goed bevallen.

3. Hierna krijgt Koos Kuiper het woord, gelet op zijn recente aftreden
als wethouder. Koos vindt het waardevol om de leden van onze
Lionsclub zijn zienswijze over de ontstane situatie over te brengen.
Koos schetst op zeer open wijze de periode vanaf 1994 tot heden
waarin hij op zijn kenmerkende manier actief  is in de Doetinchemse
politiek. Enkele Lions hebben adviezen voor hem en zijn bijdrage
wordt afgesloten met een zeer welgemeend warm applaus!  

4. Ingekomen stukken:

a. Vice-president John Brands neemt een aantal stukken door
welke in de - nu transparante - map worden gecirculeerd.
Onder meer een antwoord van de Gemeente op onze brief
omtrent het gebruik van het oude Postkantoor en het
jaarverslag van de Moeder Teresastg.

5. Mededelingen:

1. Woensdag  10/2 is er een zone-vergadering in Ruimzicht. Henk
Breuker zal hier samen met de president naar toe fietsen.

2. Zaterdag 20 februari a.s.: Precies 50 jaar ná de eerste
charternight van onze club. We vieren dit met onze partners.
Ontvangst tussen 18.00 en 18.30 uur. Kleding: Tenue de Ville.
Optreden van Borghuiscollectief. Kosten € 27,50 p.p. Officiële
uitnodiging volgt nog op de website. Uiterlijk 16/2 aanmelden.

3. Bulletin 262 en 263 zijn hedenavond beschikbaar.

6. Commissie We Serve - Voorzitter Wim Frommé:

1. Groeten van Rien ter Brugge. Het gaat goed met hem. Loopt
nog wat moeilijk. Op 4/2 gaan de hechtingen eruit. We wensen
Rien een goed herstel toe.
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2. Nieuwe leden: Ook onze nieuwe leden ‘serven’ is echt nodig.
Voorgesteld wordt nieuwe leden lid te maken van commissie
We serve. De vergadering gaat hiermee akkoord. Overigens ligt
hier ook een taak voor de sponsoren van het nieuwe lid. En-en
dus! Han Meibergen stelt voor op de website bij de leden te
vermelden in welke commissie men zitting heeft. Kees van
Wingerden maakt melding dat het district begeleiding van
nieuwe leden nieuw leven gaat inblazen.

7. Projectgroepen:

1. Zorg: Alle lof voor de aanpak van Aart van Silfhout. 

2. Ontwikkelingssamenwerking: John Brands: in voorbereiding 
derdewereld-filmfestival. Doelgroep kinderen en volwassenen.
Kinderen vanuit CKV-kaart.

3. Onderwijs: Bart Jaap: commissie is in sabbatical year. 

4. Cultuur: Ruud: Er komt (2e helft van het jaar) een kunst- en
uitleenproject. Dit wordt een culturele kleurrijke uitspatting
volgens Ruud.

8. Overige commissies:

1. Jeugd: Henk Dijk: Weinig te melden

2. ACF: Henk Breuker: Evaluatie bij Fartima op 8 maart a.s.

3. Jumelage: Jan Kruit: Jeugduitwisseling in voorbereiding.

4. Interservice: Toon Gasseling: Commissie komt deze week bij
elkaar. Bert maakt melding dat er een initiatief komt vanuit de
Rotary

5. Ledencommissie: Thans niet veel te melden

6. Stem voor een kind: Martin Liefrink: commissie op 2 februari bij
elkaar geweest. 12/12 was een prachtige avond. Goed gevoel aan
over gehouden. Voortzetting is o.m. afhankelijk van de ACF want
als deze onverhoopt niet wordt voortgezet is het project te duur
gelet op een behoorlijk te verwachten opbrengst voor het goede
doel. Daarom gekozen voor 2 sporen. Theo Soontiëns geeft zijn
visie hierover (actieve aanpak interservice) en vraagt Lions een
mee te denken hierover. Geef je mening op onze website. Bert
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Lamers geeft aan dit eventueel in stappen te doen. B.v. eerst
samen met Doetinchemse Lions Clubs. Kees van Wingerden
denkt hierbij ook aan samenwerking via de Zone.

7. Bulletincommissie: Henk Breuker: Compliment aan Theo
Soontiëns voor wat betreft zijn aanpak/vervanging het afgelopen
jaar. Hij wijst op het artikel “Het leed dat Taphap heet”. Er komt
een nieuwe rubriek van Henk Drost over wijnen. Het bulletin (op
papier) zal weer regelmatiger verschijnen. Er wordt gestreefd
naar uitreiking op de taphap.

8. Activiteitencommisie:  Het jaarlijks uitje is op zaterdag 29 mei. De
president geeft aan dat hij op die dag helaas niet aanwezig kan zijn.

9. Ledenzorg:  

i. Herman van den Broek dankt de Lions hartelijk voor alle
belangstelling voor Mieke. Het gaat goed vooruit met
haar. De schrik is er af en ze krijgt weer zin in dingen. 

ii. Henk Breuker geeft de situatie van Gus weer. Een
tegenvaller. Ze heeft een gebroken heup. Is afgelopen
zondag geöpereerd en mag 4/2 weer naar huis. Waarna
een revalidatieperiode. Het goede nieuws hierbij is dat er
geen afwijkingen zijn vanuit neurologische hoek.

10. Rien, Mieke en Gus een goed herstel toegewenst!

PAUZE

Na de pauze wordt in 5 groepen gediscussieerd over de volgende stelling:

DOOR ONZE VELE (EXTERNE) ACTIVITEITEN 
IS DE INTERNE ORIËNTATIE MINDER GEWORDEN.

- Is dit waar?

- Willen we dit veranderen?

- Zo ja, hoe?

De president stelde vast dat er over de stelling tot zijn grote genoegen
levendig van gedachten werd gewisseld. Hieronder een verslagje.
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Groep 1: John Brands

Wel door externe gerichtheid, minder interne oriëntatie. Suggestie voor
(her)invoering van ‘open haardbijeenkomsten’. Door de discussie groeide de
groep al naar elkaar toe! Deze avond alleen maar inventarisatie over de
stelling.

Groep 2: Theo Kamps

Niet eens met de stelling. Intern wel minder, maar dit ligt niet aan de extrene
activiteiten. Suggestie: Minder externe mensen op de clubavonden. Navolging
verdient discussie in kleine groepen.

Groep 3: Theo Soontiëns

Groep herkent zich niet in de stelling. Juist ook door werkgroepen (ook We
Serve) is er juist sprake van verdieping. Ook de senioren in deze commissie
gaven aan dat de club van toen (20) en nu (> 40) ook niet meer te vergelijken
is. Huidige samenstelling juist een grote +. De gemiddelde leeftijd is 66 jaar,
zijn we allen geen PM?  Ten aanzien van interne oriëtatie wordt gesteld: “ook
bij jou ligt een taak om te laten weten dat er iets bijzonders aan de hand is
met jou of je omgeving”.

Groep 4: Henk Dijk

Groep herkent zich wel in de stelling. Er is meer aandacht voor elkaar nodig.
In die zin compliment aan de president voor de aanpak van vanavond middels
het poneren van de stelling! Suggesties: Tijdens clubavonden externen
minder. Vorm rond de president een commissie ter vaststelling van het
jaarprogramma. Herinvoering van de BBQ = mis mogelijk bij sommige Lions
de dit al hebben aangegeven. Rol van de tailtwister: wat is de mores binnen
de club hoort op de agenda, minder eigen kunde en kennis.

Laat een commissie voorstel doen van alle punten van hedenavond.

Groep 5: Tom Jacobs

Niet volmondig ja op de stelling. Het We Serve model zou meer in de hand
gehouden moeten worden. Contacten met Duitsers zou beter moeten. Meer
contact werkt verhogend. Attentie voor zorg om onze leden. Meer rouleren
in de samenstelling van de commissies kan bij elkaar beter kennen helpen.
Open Haard bijeenkomsten? Goed initiatief vanavond.
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Conclusie:

De president sluit dit onderdeel af met de constatering dat hij en -gelet op de
reacties- wij allen dit als heel positief hebben ervaren. Het bestuur gaat kijken
hoe we hier handen en voeten aan kunnen gaan geven.

Rondvraag:

Theo Kamps: Heeft iemand van ons de mooiere jas van de vriend van Theo
meegenomen op 12/12 bij het verlaten van de Catharinakerk? 

John Brands: Hoewel hij ook al president is van De Umdraeyers, gaat hij in
training voor de rol van president van onze Lions Club. Waarvan akte!

Martin Liefrink, 17 februari 2010
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Zon(d)e...

Het bleef lang stil toen president Kees vroeg wie hem wilde vergezellen naar
de zonevergadering. Omdat ik er in het verleden heel wat heb bezocht, daar
goede herinneringen aan bewaar en het bovendien een thuiswedstrijd beek te
zijn meldde ik mij aan. Het leek mij leuk om weer eens wat oude bekende
gezichten tegen te komen.

De president gaf mij aan het begin van de avond de notulen van de vorige
keer en de agenda, maar eigenlijk geen tijd om die door te lezen. Liever even
bijgepraat met de vertegenwoordigers van LC Montferland/Emmerich en LC
Isala. Op Wisch-Hamelandse Marken na waren er overigens geen clubs
vertegenwoordigd, hetgeen de zonevoorzitter, ons eigen clublid Kees van
Wingerden niet geheel ten onrechte aan het winterse weer toeschreef.

Bij de behandeling van de notulen van de vorige keer zag ik tot mijn grote
verbazing een aantal Arnhemse clubs staan. Hoezo? Die horen toch niet tot
onze zone? Daar naar gevraagd sloeg mijn verbazing om in verbijstering. In
het vorige fiscal year is er een herschikking doorgevoerd van de zones. Ik heb
daar nooit wat over gehoord of gelezen. En ineens hoor je dan dat wij deel uit
maken van een zone met bijvoorbeeld daarin LC Arnhem, LC Arnhem
Arenacum, LC Arnhem Arentheem, LC Arnhem Centraal i.o. en LC Rheden.
En dus geen contact meer met clubs waarmee wij vanouds op de
zonevergaderingen bijeenkwamen. Niks geen LC Groenlo Slingelanden, LC
Lochem, LC Oost Achterhoek, LC Zutphen en LC Zutphen Kattenhaven
meer. 

Enigszins bijgekomen van deze bizarre situatie vroeg ik natuurlijk direct naar
de reden hiervan. Het antwoord is nog onbegrijpelijker dan de hele kwestie al
was: “Oakbrook schrijft voor dat er niet meer dan 10 of 11 clubs in een zone
zitten! En er zijn in de zone een paar clubs in oprichting en dan wordt de
zone te groot.” Hoezo Oakbrook? Sinds wanneer laten wij ons de les
voorschrijven door Oakbrook? Dat er een internationale organisatie is die
goed georganiseerd moet zijn en waar dus een bureau voor nodig is, prima. 
(Maar als je op de website van Oakbrook kijkt, vraag je je in gemoede af of
het wel zo groots en uitgebreid moet.) Maar dat wij alles aan de Amerikaanse
leiband zouden moeten doen is natuurlijk helemaal niet aan de orde. Je hoeft
warempel niet aan Balkenende en De Hoop Scheffer te refereren om te
weten waar dat toe leiden kan… (Overigens, als er een paar clubs bij komen
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in de zone, dan ligt het geografisch voor de hand om te schuiven met LC De
Liemers en LC Duiven. De Achterhoekse clubs hou je dan bijeen. Is
Doetinchem immers niet het centrum van de Achterhoek? En bovendien, de
zonevergaderingen worden nooit bijster goed bezocht, dus van overbevolking
is nooit sprake.)

Ik weet niet precies wanneer er iets misgegaan is in de communicatie, maar ik
kan mij niet herinneren dat er in onze club over de herindeling ooit iets is
gezegd. Dat geldt niet voor LC Isala. Die dappere vrouwen hebben hierover 
vorig jaar een brief geschreven aan de Gouverneur om hun bezwaren tegen
de herindeling kenbaar te maken. Dat heeft overigens geen enkel resultaat
gehad want deze merkwaardige, nauwelijks cosmetisch te noemen, ingreep is
zonder enige inspraak tot stand gekomen. Met een wel heel erg lelijk en niet
aan te zien wangedrocht als resultaat. 

Het komt mij voor dat hier zich een niet geheel onbekend fenomeen afspeelt.
Er lijkt een grote distantie te bestaan tussen de duizenden Lions die gewoon
op hun eigen manier in hun club Lion willen zijn en de bestuurlijke laag die
geacht wordt de clubs aan te sturen. Om dan vervolgens met de mond te
belijden dat het goed is om naar de clubs te luisteren, maar dan in de praktijk
stokdoof blijkt te zijn. Je ziet dat ook bij de conventies. Gewone leden komen
daar nauwelijks. Het “ons-kent-ons”gehalte is daar dan ook vrij hoog. 
Datzelfde gaat zich ongetwijfeld ook voordoen op het Europaforum dat in
2011 in Nederland wordt gehouden. Er zijn echt Lions die daar al naar
uitkijken. Vaak (oud)gouverneurs, de inner circle is niet zo groot. Er waart
daar een virus rond dat een soort beroepsverslaving van het Lions
lidmaatschap maakt. Je ziet dan ook vaak dezelfde gezichten op de foto’s in de
Lion. En tja, de gewone leden zal dat een zorg zijn zolang zij daar zelf maar
geen last van hebben. Maar dat zoiets het Lions-imago niet ten goede komt
moge niet verrassend worden genoemd. De toch nog wel elitaire waas van
het Lions zijn houdt zich zelf op die manier in stand.

Bovengenoemde distantie bleek ook wel tijdens zo iets simpels als een
zonevergadering. De voorzitter deed ontzettend zijn best om de rol ervan te
verbeteren. Ik herinner mij dat dat zo’n 15 jaar geleden niet anders was. En
steeds blijkt dan maar weer dat de clubs daar helemaal niet op zitten te
wachten. Gewoon elkaar twee keer per jaar zien, bijpraten en ervaringen
uitwisselen (onze president had een nuttig gesprek met Isala over activiteiten
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in Den Ooiman die beide clubs verzorgen) is meer dan genoeg.
Clubbezoeken door de zonevoorzitter? Prima als hij dat wil. Moet er een
zonebestuur komen? Ik moet er niet aan denken, weer een bestuurslaag erbij
die niet functioneert. Gezamenlijke projecten? Als de clubs daar tegen
aanlopen dan komen die vanzelf. Moet er een andere opzet komen? Wie zit
daar op te wachten ? 

Ik moest ineens aan Milan Kundera denken. Dit is de ondraaglijke lichtheid
van de zone. Het staat allemaal zo ver van de gewone clubbijeenkomsten…

Natuurlijk was er ook wel wat nieuws te melden. De districtsconventie is op
20 april (noteer dus maar in de agenda), de nationale conventie in 2011 wordt
in Deventer gehouden (wel in een soberder vorm, vooral voor bobo’s dus),
het Europaforum is financieel afgedekt (goed nieuws natuurlijk na het drama
van Rotterdam), de jumelage 110BZ/111WL staat weer open voor projecten
(hoeveel clubs bereikt dit nieuws), de Peace Poster wedstrijd (doen wij aan
mee, dankzij de werkgroep ontwikkelingssamenwerking), de
jeugduitwisseling (zijn wij dit jaar niet bij betrokken), de Leo’s kennen een
welhaast structureel moeizaam bestaan, graag tijdig een foto naar de Lion in
geval van overlijden, en (het was mij nog niet opgevallen), er is een nieuw
Lionslogo (ongetwijfeld in Oakbrook bedacht).

Er zijn warempel ook vacatures in de organisatie: als 2e VDG wordt Gerrit
Bakker voorgedragen (een heel goede keus), maar de vacatures voor de Raad
van Toezicht en Commissaris Lions Quest kunnen volgens de zonevoorzitter
maar beter open blijven staan. Allerlei perikelen waar een gewone Lion geen
weet van heeft spelen daarbij een rol

Tot slot nog een weetje waarvan de echte Lions-die-hards allang lucht zullen
hebben gekregen. Het blad de Lion is in het verleden (vanwege de kosten
meen ik te herinneren) al eens beperkt in aantal edities. Tegenwoordig
verschijnt het nog maar om de twee maanden. Mij was dat nog niet
opgevallen, maar nu ik het hoor: verdraaid, dat kan wel eens kloppen.  Dat
geeft intussen wat wrevel onder de redacteuren. Er is gewoon minder ruimte
om bij voorbeeld clubnieuws op te nemen. Gaat dus niet over copyright,
maar vooral over copyfight. 

Zo hoor je toch nog wel wat nieuwtjes op een zonevergadering. De
inkomend president zal over een half jaar ongetwijfeld vragen wie hem dan
wil vergezellen naar de volgende zonevergadering. Mij zal je daar nooit meer
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zien. Ik laat mij daarvoor echt de Achterhoek niet uit jagen. Maar, in het
voetspoor van Boudewijn de Groot, wie het proberen wil, die mag.

Denk overigens niet dat zo’n avond in een ongezellige sfeer verloopt. Dat is
echt niet het geval. En de nadronk is buitengewoon gezellig. Door de geringe
opkomst was er voldoende in de kas van zonevoorzitter om een extra
drankje aan te bieden. En daar maakten Kees en ik dankbaar gebruik van.
Tenslotte hoefden wij maar amper 1 kilometer naar huis te fietsen. Je zult
maar weer terug moeten rijden naar Arnhem…

HB 
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Verslag Clubavond 3 maart 2010

Inleiding Dirk van der Veen

Stipt op tijd werden wij allen welkom geheten door onze voorzitter Kees van
Steenbergen. De inleider van die avond Dirk van der Veen, kreeg het woord
om ons in een boeiend voordracht mee te nemen naar de wereld van
reclame. In rap tempo werden vele tientallen dia’s gepresenteerd over het
onderwerp gezondheid en reclame. In vogelvlucht werd de geschiedenis van
de reclame toegelicht vanaf het begin van de 19e eeuw tot heden. De
reclame-uitingen van vroeger riepen bij menig lid een reactie van herkenning
op. Reden temeer om na de presentatie een grote hoeveelheid vragen aan de
inleider te stellen. Boeiend!

Na de pauze werd het meer huishoudelijke deel van de vergadering
gehouden. Ondanks de korte tijd komen er een flink aantal onderwerpen aan
de orde.

Mededelingen

1. Frans Mientjes ziet af van een lidmaatschap op korte termijn. Onze club
heeft overigens geen wacht- of reservelijst. Dus zijn lidmaatschap zal in de
toekomst (mocht dat zich aandienen) opnieuw worden bezien.

2. De indeling van de zones van ons district is veranderd. Ons lid Kees van
Wingerden heeft de taak van zonevoorzitter op zich genomen. Op de
zonevergadering van februari waren teleurstellend weinig clubs
vertegenwoordigd.

3. Op 31 maart zijn wij te gast bij Rensa aan de Havenstraat. Iedereen kan
zich al dan niet met partner opgeven via de website. We eten bij de Open
Keuken.

4. Op 7 april zijn we uitgenodigd bij Medifit. Na afloop kunnen de
geïnteresseerden nog hun conditie in de fitness zaal beproeven; dan moet
je wel zelf kleding meenemen!

5. Hans de Vries, voorzitter van de activiteitencommissie meldt dat het bij
gebrek aan belangstelling niet mogelijk is het uitje met LC Dorsten te
organiseren. Op de data (1 & 29/5) zijn te weinig belangstellenden. De
vraag wordt gesteld of er voor een dergelijk uitje nog wel voldoende
belangstelling bestaat? Het bestuur beraadt zich.
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Ingekomen stukken

1. Ministerie van VWS: Tweede Wereldoorlog; inschrijven tijdschrift ‘Voorbij
maar niet verdwenen’? Op verzoek van de leden worden door de
secretaris 40 exemplaren aangevraagd.

2. Uitnodiging Regatta 29 mei LC Hoorn: vka (valt tijdens ons uitje met
Dorsten; we zijn niet zulke zeilers).

3. Moeder Theresa Stichting: verzoek om clubbezoek: past niet in het
huidige programma.

4. Bax advocaten: uitnodiging voor 20 mei een team te leveren voor de
gehandicaptensportdag: uit de club ontstaat niet spontaan een team.

5. Marja Span: verzoek gift voor een sta-op stoel bij een particulier in Wehl:
verwijzen naar de St. De Linterhof.

6. Stichting Lions en Milieu: symposium op 10 april; iedereen van harte
uitgenodigd.

7. Uitnodiging Charteruitreiking RC Zelhem Bronckhorst 17 april a.s.: het
bestuur zal zorgen voor een attentie.

8. Simavi: brief die wijst op de verdubbelingsregeling: voor kennis
aangenomen.

9. Amphion: huurtarieven.

De map met ingekomen stukken wordt rondgegeven. 

Rondvraag

1. Bart Jaap signaleert de afwezigheid van een fors aantal leden van het
bestuur. De voorzitter zegt toe de attendance van de bestuursleden in de
bestuursvergadering aan de orde te stellen.

2. Rien ter Brugge bedankt hartelijk voor de ontvangen bloemen.

3. Jan Kruit vraagt zich af of het niet mogelijk is de agenda en de verslagen in
het bulletin te plaatsen. De voorzitter herinnert aan de afspraak dat de
agenda van de echte clubavonden vooraf op de website zullen worden
geplaatst. De verslagen van de vergaderingen komen in het bulletin. Han
suggereert ze ook nog apart op de website te zetten. De secretaris geeft
aan dat dit vanzelfsprekend mogelijk is, hoewel dubbelop. Een aantal
leden spreekt de wens uit dat het verslag ook ter vergadering zal worden
voorgelezen.
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4. Naar aanleiding van de discussie constateren wij allen, dat het bulletin de
laatste maanden (te) onregelmatig verschijnt. Actiepunt voor het bestuur.

5. De rondvraag wordt afgesloten met een discussie over nieuwe leden. Wat
zijn de criteria? Wordt er actief gezocht? Het bestuur zal de commissie
nieuwe leden verzoeken de vorig opgestelde criteria in het bulletin te
plaatsen.

Als afsluiting zingen wij Henk Drost toe voor zijn 57e verjaardag. Na afloop
wordt er door een aantal leden nog stevig gediscussieerd over nieuwe leden
en de richting van de club.

Peter Bob Peerenboom, secretaris.
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Lions Club Doetinchem pas 50 jaar?

Onder dat motto vierden wij vorig jaar ons jubileum. Kortom, de verwachting
is dat we nog best een aantal jaartjes meekunnen. Daar ben ik het wel mee
eens, maar….. Belangrijkere vraag lijkt mij te zijn: Hoe doen we dat? En
misschien ook wel: Met wie?

Ik stel die vragen omdat ik het afgelopen jaar hoe langer hoe meer ervaar dat
er forse verschillen bestaan binnen onze club. Soms ligt dat aan de leeftijd,
maar lang niet altijd. Om een paar voorbeelden te noemen:

1. Wel of geen elektronisch bulletin?

2. Het voorlezen van de verslagen van de vergadering! Dan stel ik
mezelf de vraag of we echt nog in de tijd leven van 50 jaar geleden
zonder kopieerapparaten en waarin notulen met de hand werden
geschreven? Dat is toch volstrekt uit de tijd! Je vindt ze nog in ons
archief!

3. Hoe actief mag of moet je zijn in onze club? Ouderen met een
hoge attendance; jongeren die nog een volle werkbelasting
hebben. Sommigen met een prima attendance, anderen die de
kantjes er aflopen. Vanzelfsprekend heeft iedereen een goed
excuus, maar toch, het is ook een kwestie van prioriteiten.

4. Het werven van nieuwe leden: wel of geen vrouwen? Vinden
jongeren onze club eigenlijk wel aantrekkelijk? Wie (met welk
profiel) moeten we dan werven? En hoeveel?

5. Het aan- en afmelden via de website: er zijn een aantal leden die
dat systematisch veronachtzamen en zich met een e-mail melden
bij de secretaris; dan moet die dat maar op de website
aangeven.....

6. Meer of minder activiteiten: doen we niet te veel tegelijk? Gaat
het niet vooral ook om de onderlinge band, belangstelling en
ondersteuning?

7. Het wel of niet actief deelnemen aan de We-Serve werkgroepen.
Opgezet voor externe activiteiten, maar ook met het doel interne
versterking; het met elkaar dingen doen en bij diverse mensen
thuis vergaderen. Mijn ervaring is dat dat niet werkt. Privileged
Members doen niet meer mee.
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8. Worden we een club van twee snelheden? Een grote groep
die extern minder actief is; die vooral op zoek is naar een
sociëteit. En diegenen die vooral extern gericht zijn en de
interne band belangrijk vinden om op elkaar een beroep te
kunnen doen?

9. Enerzijds de idee: we moeten uitbreiden met een flinke groep
jongeren; anderzijds mijn vrees: zijn we juist niet te groot?
Blijven we dan voldoende intern op elkaar betrokken?

Kortom, vragen die het waard zijn een fundamentele discussie te voeren over
de toekomst van onze club. Wat zoeken we als individuen? Hebben we
voldoende gemeenschappelijke ambities of worden we inderdaad een club
van twee snelheden? En hoe zouden we dat mogelijk vorm kunnen geven?
Vragen die mij bezig houden, en anderen ook als ik zo om mij heen kijk. Het
lijkt me de moeite waard te zoeken naar een aantal duidelijke keuzes.

Uw, toch wat bezorgde secretaris, weliswaar op persoonlijke titel,

Groet,

Peter Bob Peerenboom
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Foto’s van Rensa
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De Verjaardagskalender

De afgelopen maand

3 februari Peter Bob Peerenboom 61 jaar

9 februari Jan Jurriëns 58 jaar

17 februari Bert Lamers 58 jaar

24 februari Henk Drost 57 jaar

1 maart Marnix Jansen Venneboer 63 jaar

9 maart John Brands 53 jaar

12 maart Jan Kruit 75 jaar

20 maart Tom Jacobs 54 jaar

22 maart Theo Kamps 76 jaar

23 maart Henk Dijk 56 jaar

Alsnogmaals gefeliciteerd!

De komende maand

8 april Koos Witkop 89 jaar

12 april Han Meijbergen 63 jaar

26 april Jos Niesink 60 jaar

9 mei Rien ter Brugge 79 jaar

11 mei Hans Kietselaer 62 jaar

17 mei Harm Kloosterboer 87 jaar

Fijne verjaardag!
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Dilemma’s van een redactielid

Ik zag het natuurlijk wel aankomen. Er moest
binnenkort wel een opmerking worden
gemaakt over het onregelmatig verschijnen van
het bulletin. En natuurlijk vanuit de vergadering
zodat ik het in het verslag kon lezen. Niet dat er
iemand eens zou bellen om eens te informeren waar het bulletin blijft.

Ik dacht: ze zullen wel denken: “Waar blijft dat bulletin nou? Van februari en
van maart?” Ik dacht: ze zullen wel denken: “Theo zal zijn zaakjes wel weer
niet op orde hebben zodat hij te druk is en geen tijd heeft voor het Lions
bulletin.” 

En ik dacht: ze hebben nog gelijk ook. Van die drukte bedoel ik dan. Want
een ZZP-er in deze tijd zegt geen “nee, ik zit vol” tegen een klant. Die zegt
overal “ja” op. Ik ben niet iemand die graag in de statistieken beland. Ik
bestrijd mijn hele leven al hun waarheid, dus waarom zou ik daar nu mee
stoppen? Doorwerken dus. Ook al zijn het onmogelijke opdrachten: Een
openingsfeest van een school over drie weken? Kan ik. Een Circusfestival met
drie circussen op drie locaties over 6 weken? Kan ik ook. Ook al weet ik dat
niet zeker. Ik zeg “Ja”. 

Maar daar ligt het niet aan. Het verschijnen, of beter gezegd het niet-
verschijnen van het bulletin heeft een heel andere oorzaak, namelijk een
simpel gebrek aan kopij!

Nu Henk Breuker en ik even iets anders aan ons hoofd hebben dan het vullen
van het bulletin, blijkt pas goed hoe afhankelijk het bulletin is van onze
bijdragen. Op 1 april lagen er precies 3 stukken om te publiceren: de
presspraat van februari, het verslag van Martin van de bijeenkomst van
februari en Henk’s bijdrage over de zonevergadering. Mij lijkt dat te weinig
om de drukkers van Wink mee lastig te vallen. 

“Wat er niet is kan ik niet versterken.” is het vaste antwoord van mijn
geluidsman wanneer spelers klagen dat ze niet hoorbaar zijn. Analoog daaraan
kan ik zeggen: wat niet geschreven wordt, kan niet gepubliceerd worden.
Misschien moeten we toch maar ingaan op het idee om de verslagen van de
vergaderingen op de site te publiceren, dan kunnen we het bulletin
schrappen. Dat scheelt ons tijd, geld en discussies. En nog iets anders. 

Theo Soontiëns 
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Commissies 2009-2010

� ACF

Henk Breuker

Bert Lamers

Ruud Wink

� Activiteiten
Hans de Vries, voorzitter
Herman van den Broek, vice-voorzitter
Hans Kietselaer
Bart van der Laan
Jan Loggers
Ben Smeenk

Kees van Wingerden

�  Bulletin & ICT 
Henk Breuker, voorzitter
Theo Soontiëns, vice voorzitter 
Han Meibergen, content officer
Henk Drost, photo-officer
Henk Dijk
Marnix Jansen Venneboer, photo-officer 2
Bart-Jaap Pull ter Gunne, cartoon & puzzle

�  Interservice 
Toon Gasseling
Bert Lamers

�  Jeugd 
Henk Dijk, voorzitter
Gerard Roelofsen, vice-voorzitter
Chris Geurink

Marnix Jansen-Venneboer

�  Jumelage
Henk Drost
Jan van Iersel
Marnix Jansen Venneboer

Jan Kruit
Han Meibergen

�  Kascontrole 
Hans Kietselaer
Gerard Roelofsen

�  Leden
Toon Gasseling

Tom Jacobs

Martin Liefrink

� Een stem voor een kind

Martin Liefrink, voorzitter
Henk Breuker

Chris Geurink 
Jan van Iersel

Tom Jacobs
Bart van der Laan

Theo Soontiëns

�  Tail Twisters
Chris Geurink
Jan Jurriëns

� We Serve 
Wim Frommé, voorzitter
Ruud Wink, vice-voorzitter
Jan van Iersel, secretaris

John Brands
Jos Niesink
Bart Jaap Pull ter Gunne

� Priviliged Members
Rien ter Brugge
Arnold van der Goot
Theo Kamps
Henk Kets
Harm Kloosterboer
Jan Kruit
Toon van Oudheusden
Koos Witkop
Jan Thijssen

� Members at Large 
Henk Heezen
Gerard Hehenkamp
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We-Serve projectgroepen 2009-2010

O Cultuur

Herman van den Broek, voorzitter

Henk Breuker

Hans Kietselaar

Han Meibergen

Jos Niesink

Theo Soontiëns

Marnix Jansen Venneboer

Ruud Wink

Koos Witkop PM

O Onderwijs

Bart Jaap Pull ter Gunne, voorzitter

Henk Dijk

Arnold van der Goot PM

Tom Jacobs

Jan Jurriëns

Koos Kuiper

Bert Lamers

Ben Smeenk

Jan Thijssen PM

O Ontwikkelingssamenwerking

Peter Bob Peerenboom, voorzitter

John Brands

Hans Bruyn

Toon Gasseling

Henk Kets PM

Toon van Oudheusden PM

Gerard Roelofsen

Theo Soontiëns

O Zorg

Aart van Silfhout, voorzitter

Rien ter Brugge PM

Henk Drost

Wim Frommé

Chris Geurink

Jan van Iersel

Theo Kamps PM

Harm Kloosterboer

Jan Kruit PM

Bart van der Laan

Martin Liefrink

Jan Loggers

Hans de Vries

Kees van Wingerden

Participatieproject

O Betrokken Doetinchem

Henk Breuker

Toon Gasseling

Bert Lamers
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Agenda 2009-2010

2 september 2009 19.45 uur Start Fiscal Year bij Markant 

16 september 2009 18.00 uur Taphap

30 september 2009 17.30 uur Museum Pan Emmerich

7 oktober 2009 19.45 uur Clubavond

21 oktober 2009 18.00 uur Taphap

4 november 2009 19.45 uur Willem Traag, Rijkswaterstaat

18 november2009 18.00 uur Taphap

2 december 2009 19.45 uur Ben Smeenk. RABO bank

10-12 december 2009 20.00 uur Achterhoekse Christmas Fair 

12 december 2009 20.00 uur Een stem voor een kind

9 januari 2010 13.30 uur Nieuwjaarsreceptie in DRU in Ulft

20 januari 2010 18.00 uur Taphap

3 februari 2010 19.45 uur Clubavond

20 februari 2010 18.00 uur 50 jaar Charternight, Borghuis

3 maart 2010 19.45 uur Dirk van der Veen, reclame en gezondheid

17 maart 2010 18.00 uur Taphap

31 maart 2010 ?? uur Bedrijfsbezoek Rensa inclusief diner

7 april 2010 19.45 uur Marieke Jonker, Medi-Fit, valpreventie

21 april 2010 18.00 uur Taphap

19 mei 2010 18.00 uur Tapap

29 Mei 2010 ?? Jaaruitje

2 juni 2010 19.45 uur Clubavond

16 juni 2010 18.00 uur Taphap

30 juni 2010 18.00 uur Bestuursoverdracht
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